

Fakten & Informationen / Facts & Information



Green Meeting

Green Meeting by Deutsche Hospitality kompensiert die CO₂-Klimawirkung und integriert über alle (Planungs-)Phasen hinweg umweltfreundliche Konzepte, um Auswirkungen auf die Umwelt möglichst gering zu halten.

Green Meeting by Deutsche Hospitality offsets the climate impact and integrates environmentally friendly concepts throughout all planning phases in order to keep the effects on the environment to a minimum.

www.greenmeeting.de

Lage

Bahnhof	0,1 km
Autobahn	4,2 km
Stadtzentrum	6 km
Flughafen Hamburg	6,4 km
Messe und Kongresszentrum	7 km

Zimmer

221 Zimmer und Studios, Klimaanlage, Külschrank, Schreibtisch, Safe, Föhn, Kosmetikspiegel, SAT-TV (mit kostenfreien Sky Sport- und Bundesligakanälen), barrierefreie und rollstuhlgerechte Zimmer

Veranstaltungsräume

3 Tagungs- und Veranstaltungsräume für bis zu 170 Personen, 2 Boardrooms

Gastronomie

1 Restaurant, 1 BistroLounge, 1 Bar

Service / Hoteleinrichtungen

WLAN im gesamten Hotel kostenfrei, Bistro Box, Business-Corner, Internet-Terminal, Sky Sportsbar, FreeCityTicket für den öffentlichen Nahverkehr in Hamburg, öffentliches Parkhaus (kostenpflichtig)

Deutsche Bahn – Veranstaltungsticket

Bundesweite Hin- und Rückreise zu Ihrer Veranstaltung zum günstigen Festpreis:
www.veranstaltungsticket.intercityhotel.com

Location

Station	0.1 km
Motorway	4.2 km
City centre	6 km
Hamburg Airport	6.4 km
Fair and exhibition centre	7 km

Accommodation

221 rooms and studios, air conditioning, refrigerator, desk, safe, hairdryer, cosmetic mirror, SAT TV (with Sky Sports and Bundesliga channels free of charge), handicapped accessible and wheelchair accessible rooms

Meeting facilities

3 conference and function rooms for up to 170 people, 2 boardrooms

Restaurants and bars

1 restaurant, 1 BistroLounge, 1 bar

Service / Hotel facilities

Free WiFi throughout the building, Bistro Box, business corner, Internet terminal, Sky Sportsbar, FreeCityTicket for local public transport in Hamburg, public car park (extra charge)

Deutsche Bahn – Event ticket

Your train ticket to your event within Germany can be booked at an attractive fixed price:
www.veranstaltungsticket.intercityhotel.com

